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Naši dopisi. 
I z L j u b l j a n e . — Deželni zbor Kranjski imel 

je včeraj zopet nad 4 ure trajajočo sejo, pri kateri se 
je od točk v dnevnem redu navedenih rešilo 15, med 
temi utemeljevanje samostojnega predloga gosp. po
slanca L. Šveteca zaradi ustanovitve slovenske pravne 
akademiji in pa nadsodnije v Ljubljani, dalje vtemelje-
vanje predloga poslanca Pfeiferja, izrekoma gospod Svetec 
imel je pri vtemeljevanji svojega predloga hvaležno polje 
segati v večjo politično vprašanje in to priliko tudi po
rabil, šibati ono slabo avstrijsko politiko, po kateri ima 
edino le nemško pleme veljati za steber Avstrije. Zelo 
zanimivo je bilo tudi poročilo deželnega odbora o zgradbi 
novega deželnega gledališča. Deželni zbor privolil je za 
zgradbo še nekaj neobhodnega dodatnega kredita za 
gledališko zgradbo. Zaradi točke 16. o vredjenji zdrav
stvenega poslovanja v občinah, pri kateri se je obetala 
obširna razprava, predlagal in sprejel se je konec seje 
in so se prenesle zadnje tri točke včerajšnjega dnevnega 
reda kot prve točke dnevnega reda prihodnje seje, ki 
bode v petek dne 14. novembra. 

— Odlikovanje. Deželne vlade svetovalec gospod 
Anton G l o b o č n i k , ki že nad 40 let neumorno deluje 
v cesarski službi, in kateri si je pridobil posebne za
sluge kot okrajoi glavar Postojinski in oskrbnik tamošnje 
jame, prejel je povodom njegovega umirovljenja v pri
znanje njegovega mnogoletnega, marljivega in zvestega 
službovanja p l e m s t v o . — Čestitamo! 

— Odsek za dolenjsko železnico pričel je včeraj 
svoje delovanje s posvetovanjem predloga došlega mu 
od deželnega odbora, odobrenega tudi po c. kr. vladi, da 
naj bi dežela prevzela poroštvo za obrestenje prioritetnih 
akcij v svoti 7 milijonov goldinarjev, namesto da dežela 
vplača za zgradbo železnice gotovih 500.000 gld. Pričako
val je, da odsek to vprašanje reši še v teku tega tedna. 

— Mestni odbor ljubljanski zboroval je sinoči in 
pričakovalo se je, da od svoje strani konečno reši vpra
šanje zavolj nove deželne bolnice in pa višje slovenske 
dekliške šole. 

— Sv. Martina solnce — čez tri dni sneg. Letos 
je bil sv. Martin izredno lep soločni dan, ako se to 
starovremensko pravilo potrdi, bode konec tetina zima 
prijabala na belem konju. 

— Tudi Dalmatinski deželni zbor končal je mi
nuli teden svoje delovanje, vse kaže, da je tudi Isterski 
zbor pri kra;u s svojim poslom, čez najdalj 14 dni, 
zadela bode enaka osoda tudi vse druge deželne zbore; 
ker se morajo umakniti državnemu zboru, ki z mesecom 

decembrom mora pričeti svoje delovanje vsaj v toliko, 
da državi privoli potrebne denarne sredstva za gospo
darjenje v novem letu, dokler proračun ni gotov. 


